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Abstract :

This article deals with a phenomenon known as the "dialogical requirements" which is one of the
phenomena characterizing natural languages. Dialogue is charged with semantic nuances whose
meaning goes beyond their denotations, which themselves are defined by the requirements of the
dialogue in an explicit or implicit manner; This phenomenon will be the subject of this article which
will try to apply it on the novel of Ibrahim Al DARGHOUTHI "the poor return to exile"

Key Words: Communication.news.requirement.narration.discours.dialogue

Résumé

Cet article traite d’un phénoméne connu sous la notion d’ « exigences dialogiques » qui est I’un des
phénomeénes qui caractérisent les langues naturelles. Le dialogue est chargé de nuances sémantiques
dont le sens va au dela de leurs connotations qui elles mémes sont définies par les exigences que le
dialogue impose d’une maniére explicite ou implicite ; tout en considérant le contexte général du texte.
Ce phénomene fera 1’objet de cet article qui tentera de I’appliquer sur le roman de Ibrahim Al
DARGHOUTHI « les pauvres retournent vers 1’exil »
Mots clés : communication, information, exigence, narration, discours, dialogue.
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